
 
 

Neer, 1 juli 2015 
 

Geacht College van B en  W, 
 

Wethouder Verlinden heeft in de commissievergadering Fysiek van twee weken geleden onder meer 
het volgende toegezegd over het groenonderhoud (citaat uit concept besluiten lijst): 

 Dat vooraankondigingsbrieven voortaan bij de burgers 4 weken tevoren zullen worden bezorgd in 

plaats van nu 2 à 3 weken tevoren; 

 Dat in de vooraankondigingen burgers wat explicieter zal worden gevraagd om desgewenst 

alternatieven aan te dragen; 

 Dat bij relatief grootschalige onderhoudsprojecten zal worden overwogen om de burgers in een 

bepaalde wijk of dorp via een informatiebijeenkomst te informeren en te raadplegen. 

 

Afgelopen woensdag kregen wij vanuit een vertegenwoordiger van de dorpsraad Kelpen-Oler een 
bericht dat er in Kelpen-Oler omvormingen van plantsoenen hebben plaatsgevonden, ‘zonder overleg 

met gemeenschap en Dorpsraad’. Een foto treft u aan in de bijlage. 
 

Vragen D66: 

1. Is er bij deze omvorming in Kelpen-Oler al op basis van de nieuwe toezeggingen gewerkt? 
 

2.a. Zo ja, hoe heeft het dan kunnen gebeuren dat hier vanuit het dorp/de Dorpsraad toch het gevoel 
leeft dat de communicatie onvoldoende is? Wat gaat u er aan doen om dit te verbeteren? 

 
2.b. Zo nee, was het dan niet beter geweest alle huidige plannen tot omvormingen te stoppen, en 

alleen nog plantsoenen om te vormen op basis van de in de commissie gedane nieuwe toezeggingen? 

Deze toezeggingen zijn immers niet voor niets gedaan, maar gedaan omdat de huidige praktijk 
helemaal niet goed verliep. M.a.w.: het kan toch niet zo zijn dat alle brieven in alle dorpen al de deur 

uit waren, dat er vervolgens overal omgevormd wordt en dat de toezeggingen geen daadwerkelijk 
effect meer hebben. 

 

D66 verzoekt om een tijdige beantwoording van de vragen, voor het vervolg van de raadsvergadering 
aanstaande dinsdag. 

 

Met vriendelijke groet, 

Rens Raemakers 
Fractievoorzitter D66 Leudal 


